
  香港中環德輔道中 317-319號啟德商業大廈十六樓 1601-2室 

  Rm.1601-2, 16/F., Kai Tak Commercial Building 

  317-319 Des Voeux Rdoad Central, Hong Kong 

  電話 Tel: (852)25450038      傳真 Fax: (852)28152477 

 

 

致: 發利證券有限公司                                                日期 

To: Prime Securities Limited                              Date : _____________________________ 

 

 

 電子結單服務申請表電子結單服務申請表電子結單服務申請表電子結單服務申請表 

 ELECTRONIC STATEMENT SERVICE APPLICATION FORM 

 

 

賬戶名稱         賬戶號碼 

Account Name : _________________________________  Account No. : ____________________________ 
 

� 申請電子結單服務 

電郵地址 

E-Mail Address  :  _________________________________________ 

 

 

�取消電子結單服務 

 

 

聲明聲明聲明聲明 DECLARATION 

 

本人/吾等同意接受以電子郵件形式收取由發利證券有限公司發出之綜合成交單據及月結單﹐以及其他

服務有關之通訊﹐而該等函件將視作正式通知。本人明白及確認自有關服務生效後﹐貴公司將停止以

郵遞方式發放本人/吾等之綜合成交單據及月結單。發利證券有限公司將不會對因通訊設施發生故障或

傳送失靈﹐或非本公司控制範圍或預測之任何其他原因所造成傳送或收取資訊之延誤負責。 

I / We hereby agree to receive the contract notes, daily and monthly statement and any other correspondence via 

the above designated e-mail address from Prime Securities Limited, those e-mail shall be treated as formal 

written notice. I/We understand and acknowledge that no printed copy of contract notes and statement will be 

received thereafter. Prime Securities Limited will not be responsible for lost / delay in communication or 

transmission due to communication equipment failure or circumstance beyond its control. 
 

客戶簽署 Client’s Signature : 

 

 

 

 

 

 

 

 

________________________________ 
(請用閣下開戶表格之簽署式樣 Same as signature in Account Opening Form) 

 

 

 

FOR OFFICE USE ONLY 

Received By 

 

 

Signature Verified By 

 

System Input By 

 

 

Checked By 

 

 

Effective Date： 

 

Informed Client: Y/N 

 


